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Mo Willems continues hisbest-selling Elephant and Piggie first reader series.

The books feature two lovable and funny characters: an optimistic (andsometimes
reckless) pig and a cautious, pessimistic elephant. Children who sat on their parents’
laps to have Pigeon read to them will eagerly take the plunge with these books to start
reading on their own.Each book has been vetted by an early learning specialist. These
sweet and surprising stories are a much-needed breath of fresh air in the early reader
arena. 

In I Love My New Toy! , Piggie can't wait to show Gerald her brand new toy. But will an
accidentally broken toy accidentally break a friendship?
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评论

同意，朋友比玩具重要！

-----------------------------
Friendship. Can't be cuter.

-----------------------------
细节表现非常丰富，情绪传递很到位～

-----------------------------
原版绘本#24

-----------------------------
77

-----------------------------
小猪小象系列非常适合用来学英语，Mo Willems 是个很有童趣的人

-----------------------------
故事描述的是小朋友之间最常见的场景，两个好朋友一起玩儿玩具，玩儿一会儿吵架了
，然后和好。Momo很喜欢。

-----------------------------
读的英文原版，内容很有趣幽默，孩子特别喜欢。

-----------------------------
哪怕是好朋友也会因为玩具而争执，小猪急躁小象委屈，最后矛盾化解需要学着群道歉
，成长道路上又一课。
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